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ST 1 Omfanget av tiltaksmidler over tid - Langsua 

Saksprotokoll i Arbeidsutvalget for Langsua nasjonalparkstyre - 13.01.2021  

Følgende momenter var oppe i drøftingen: 

- Det er i dag ikke sammenheng mellom de nasjonal ambisjonene mht. til tilrettelegging   

           og tilgjengelige midler. 

- Med dagens statsbudsjett vil det ta ca. 30 år å implementere merkevara.  

- En mulig økning av tiltaksmidler kan neppe løses ved at vi kun fremmer Langsuas  

           behov, men snarere nasjonale behov for økte tiltaksmidler. 

- Aktuelt med et samarbeid med verneområdestyrene i Innlandet i første omgang for å  

           fremme behovet ovenfor sentrale politiske myndigheter. 

- Nasjonalparkstyrene står ovenfor en økende etterspørsel etter informasjon fra 

           lokalbefolkning og tilreisende. 

- Nasjonalparkene kan være en positiv faktor i å bygge opp infrastruktur i en vanskelig tid 

           for næringslivet.  

- Grunnlaget/argumentasjonen må ligge i en dokmentasjon av status for tildelingen sett  

            opp mot behovene. 

- Det bør lages over en oversikt over tildelinger til verneområdestyrene i Innlandet over 

           en del år, og vente med videre initiativ til vi ser tildelingen for 2021. Dette som grunnlag  

           for en politisk sak videre. 

- Vi kan starte med en uformell samtale med de andre styrelederne. 

- Aktuelt med møte med Miljødirektoratet som står for tildelingen. 

- Nordlandsforskning arbeider nå med en sammenstilling av evalueringsundersøkelsen  

            om reformen med verneområdestyrer. 

Vedtak 

1. Forvalterne lager en oversikt over tildelingene til Innlandet over år. 
2. Styreleder tar telefonisk kontakt med de andre styrelederne for lufte situasjonen.  
3. Styreleder snakker med direktoratet om hvordan vår søknad for 2021 ligger an. 

 
 

 


